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Woclawek, dnia 12 wze5nia 2016 r.

Pan

Dariusz Wesolowski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na interpelacjg wniesionq podczas obrad XXlll sesji Rady Miasta Woclawek,
w sprawie budowy chodnika oraz nawiezchni ul. Sokolej upzejmie informujq, i2 ze zrozumieniem
podchodzq do pzedstawionego peez Pana problemu. Niemniej jednak w tym roku nie jest mo2liwym
wprowadzenie do realizacli wnioskowanego zakresu rob6t, gdy2 na bie2qcy rok rozdysponowano
Srodki finansowe pzeznaczone na zadanie inwestycje pn. ,,Program utwardzania dr6g gruntowych" -
utwardzenie nawiezchni wybranych ulic/odcink6w ulic gminnych na terenie miasta Woclawek.

Jednoczesnie informujq, 2e ww. inwestycja zostanie zaproponowana do projektu planu bud2etu
na rok 2017 po wydaniu opinii gestor6w sieci w zakresie planowanych prac modernizacyjnych
i inwestycyjnych w pasie drogowym.

Do wiadomo6ci:

1. Biuro Rady Miasta
2. Wydziat Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. OP1K.0003.217 .2016
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